

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112, Muscat, Sultanate of Oman, Tel.: (968) 24437070 Fax: (968) 24437777 C.R. No.: 1/06123/2 E-mail: admin@omancement.com Website: http://www.occ.om Member Arab Union for

Cement and Building Materials VATIN: OM110000466X

ص.ب: .٥٦، روي الرمز البريدي ١١٢ مسقط، سلطنة عمان هاتف : .٩٦٨/٢٤٤٣ (٩٦٨) فاکس : ۹٦٨)۲٤٤٣٧٧٧٧ س.ت رقم : ۱٬۱۱۲۳۲/ البريد الإلكتروني : admin@omancement.com الموقع على الشبكة : http://www.occ.om عضُو الاتحاد العربي للاسمنت ومواد البناء

> MEMBER OF HUAXIN التاريخ: 28 يوليو 2025م

الأفاضل: مساهمي الشركة المحترمون

تحية طيبة وبعد،،،

30 يونيو 2025م

نود إحاطتكم بأن مجلس إدارة شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.ع) قد اعتمد البيانات المالية غير المدققة لفترة الســـتة أشـــهر المنتهية بتاريخ 30 يونيو 2025م وذلك في الاجتماع الذي تم عقده بتاريخ 28 يوليو 2025م.

- 1- بلغت إيرادات الشركة للفترة 33,376 مليون ريال عماني مقابل 34,235 مليون ريال عماني خلال نفس الفترة من العام الماضي.
- 2- بلغت الأرباح قبل خصم الضرائب للفترة المنتهية مبلغ وقدره 5,601 مليون ريال عماني مقابل 7,015 مليون ريال عماني تم تحقيقها خلال نفس الفترة من العام الماضىي.
- 3- بلغت الأرباح بعد خصم الضرائب للفترة المنتهية مبلغ وقدره 4,749 مليون ريال عماني مقابل 5,966 مليون ريال عماني تم تحقيقها خلال نفس الفترة من العام الماضي.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترامي

الرئيس التنفيذي

Date: 28th July 2025

Dear Distinguished Shareholders

After compliments,

ــوع: الحسابات المالية غير المدققة للستة أشهر المنتهية بتاريخ | Sub: Unaudited Financial Statements for the six months ended 30 June 2025

We are pleased to inform you that the Board of Directors of Oman Cement Company (SAOG) has approved the unaudited financial statements of the company for the six months ended 30th June 2025 in its meeting held on 28th July 2025.

- 1. The Company has recorded a total revenue of RO 33.376 million in the six months ended 30th June 2025 as compared to RO 34.235 million in the corresponding period of the previous year.
- 2. The profit before tax is OMR 5.601 million in the six months ended 30th June 2025 as compared to OMR 7.015 million in the corresponding period of the previous year.
- 3. The profit after tax is OMR 4.749 million in the six months ended 30th June 2025 as compared to OMR 5.966 million in the corresponding period of the previous year.

With kind regards,

Yaping **CEO**









